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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

18. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1310

Ministeren bedes redegøre for, i hvilket omfang det teknisk vil være muligt at 

øge frekvensen af tog på de store pendlerstrækninger, så der eksempelvis 

kørte flere direkte tog med stop ved færre stationer mellem Hovedbanegården 

og Køge/Frederikssund/Taastrup samt mellem Østerport og 

Farum/Hillerød/Klampenborg, og sådan at S-togene ikke skulle køre gennem 

flaskehalsen mellem Hovedbanegården og Østerport?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Sass Larsen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på shesl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På uvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
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